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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi gyorsforgalmi utat újítottak fel 2010 óta?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyarepitok.hu portálon megjelent „Indul a nagy ugrás a magyar gyorsforgalmi utakon - interjú
az MKIF vezérigazgatójával” című interjúban azt írja, hogy „a gyorsforgalmi úthálózatunk jelentős
hányadának üzemeltetése nemrég került magánkézbe: a gyorsabb hibajavítás és a tél előtti sürgős
felületjavítások által  a  Magyar Koncessziós  Infrastruktúra Fejlesztő gyorsan letette  a névjegyét.
Ugyanakkor az egységesen magas szolgáltatási szinthez még rengeteg munka szükséges.”:

„A beavatkozások a koncessziós  szerződésbe is  belefoglalt  hosszabb távú stratégiai  cél  mentén
zajlanak, amit egy szóval szintre hozásként írhatunk le: eszerint a most még több szempontból is
eltérő  szinten  levő  gyorsforgalmi  utakat  azonos  szintre  kell  fejleszteni.  „A felmérésünk  szerint
összességében  az  átvett  1237  kilométernyi  gyorsforgalmi  útnál  538  kilométer  esetében  kell
valamilyen munkálatot végezni az egységes szint érdekében vagyis átlagosan 100 kilométerből 43
kilométer érintett” – tudtuk meg Németh Tamástól.

„Fontos  hozzátenni,  hogy ezek  közt  van  egy  éve  átadott  és  30  éves  autópálya  is.  A forgalom
tekintetében az M1-es autópálya képviseli a felső határt, melynek egy adott pontján napi 36 ezer
jármű halad át.”

 

Kérdezem Önt:

1. Mennyi gyorsforgalmi utat újítottak fel 2010-2014 kormányzati ciklusban?
2. Mennyi gyorsforgalmi utat újítottak fel 2014-2018 kormányzati ciklusban?
3. Mennyi gyorsforgalmi utat újítottak fel 2018-2022 kormányzati ciklusban?

 



Budapest, 2023. augusztus 18.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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